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országgyű lési képvisel ő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kővér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI. törvény 42.
§ (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Balog Zoltán emberi er őforrások miniszternek

„Miért van szükség az Erzsébet-program költségvetési támogatására? ”

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön nemrég bejelentette, hogy a duplájára, 6 milliárd forintra n ő a rászorulók üdülési támogatása ebben a z
évben: a pénzből hárommilliárd forintot szánnak a nyugdíjasok, nagycsaládosok, fogyatékosok pihenésére ,
és ugyancsak hárommilliárd forintot a gyermekek táboroztatására .

Az Erzsébet-program eddig költségvetési források bevonása nélkül m űködött . 2015-ben már 4,5 milliárd
forintos állami támogatást kap a program. Az Erzsébet-programról szóló törvény azonban nem teszi lehet ővé
költségvetési források felhasználását a program végrehajtásához .

Kérdésem az, hogy

1. milyen törvényi felhatalmazás alapján kap költségvetési támogatást az Erzsébet-program, és a terve k
szerint mire fordítják ezt az összeget ?

2. miért van szükség az állami támogatásra, ha az Erzsébet-utalványok forgalmában idén sem várható
visszaesés?

Részletes válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2015. január 15 .

Tisztelettel,

//
Dr .

	

Bernadett
országgyűlési képviselő (LMP)
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